

# Du côté de chez nous

## ***PROUVENÇAU CAFÈ***

Lou dissate 4 de mai, lou tantost de tres ouro, se debanè à Sant Julian, dins la salo dóu « Club de l'Age d'or » un café Prouvençau regimbra pèr l'escolo Felibrenco « Li Barjacaire Varès dóu Verdoun » adjudado di Felibre de Sant Julian. Anas dire qu'es acò, un Café Prouvençau ? Es pas pèr béure de café, nanni !

Es uno asemblanço de gent que la lengo Prouvençalo e li tradicion de Prouvènço i' agradon mai que mai, e ounte lou parla Francès es enebi.

Aquest acampadou faguè chabenço, estènt qu'un setantenau i' èron, venènt de Sant Julian, de vilage à l'entour, et meme quáuquis-un de n'auto s'Aup. Faguèron noumbrous de veni faire tourna viéure la lengo nostre e li tradicioun.

Lou tantost s'acaba 'mé un apéritieu dinatòri freirau e simpati, piei jougneguerian lou nautre de 7 ouro à vespre, esperant de lou tourna faire l'an que vèn.

Serge Boério

## ***CAFÉ PROVENÇAL***

Le samedi 4 mai, s'est tenu à 15 heures dans la salle du « club de l'Âge d'or » un Café Provençal, organisé par l'école Félibréenne « li Barjacaire Varès dóu Verdoun » sur la demande des Félibres de Saint-Julien. Alors me direz-vous, qu'est-ce qu'un Café Provençal ? Ce n'est pas un endroit où l'on boit du café, que non !

C'est une réunion de gens qui aiment la langue et les traditions provençales, pendant laquelle il est prohibé de parler français, tout doit se dire dans notre langue.

Cette manifestation eut du succès puisqu'environ soixante-dix personnes étaient venues de Saint-Julien et des villages environnants et même quelques personnes des Hautes-Alpes.

De nombreux intervenants ont fait revivre notre langue et les traditions de notre région.

L'après-midi s'est achevé par un apéritif dinatoire sympathique et convivial, puis nous avons chacun regagné nos pénates vers 19 heures, en espérant recommencer l'année prochaine.